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صفحه رئیسادارهامورقرآنیادارهکلاوقافوامورخیریهفارسخبرداد؛
کسب رتبه فارس در تعداد اعزام کنندگان به مسابقات معارفی کشوری

رئیس اداره امور قرآنی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس گفت: استان فارس به لحاظ تعداد راه یافتگان به مرحله مقدماتی کشوری در 
رشته های تفسیر و حفظ موضوعی رتبه نخست کشور را داراست. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور 
خیریه فارس، سید امیرعباس جلالی، رئیس اداره امور قرآنی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس گفت: از تعداد ۴۵ نفر راه یافته به مرحله 
مقدماتی کشوری چهل و یکمین دوره مسابقات رشته تفسیر قرآن کریم بانوان، استان فارس با ۸ نماینده در رتبه اول کشور قرارگرفته است. 
وی بابیان اینکه آزمون معارفی این مرحله از مسابقات از ۱۳ تا ۱۵ مهرماه در دو بخش کتبی و شفاهی برگزار می شود، افزود: میزبان این 
آزمون تهران است. جلالی همچنین به رشته حفظ موضوعی نیز اشاره کرد و گفت:  در این رشته نیز از تعداد ۲۹ نفر راه یافته به مرحله مقدماتی 
کشوری، استان فارس با سه نماینده در رتبه اول جای داد. رئیس اداره امور قرآنی اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس در پایان یادآور شد 

که مرحله استانی چهل و یکمین دوره مسابقات قرآن اوقاف در فارس طی روزهای ۲۱ و ۲۲ تیرماه امسال برگزار شد.
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خبـر

جمعیت  وظیفه  گفت:  فارس  هلال احمر  مدیرعامل 
هلال احمر و خبرنگاران کمک به رفع مشکلات مردم 

است و در این خصوص هدفی مشترک دارند.
فیض الله  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
به  اشاره  با  خبرنگاران  با  صمیمی  دیدار  در  جعفری 
هلال احمر  جمعیت  و  خبرنگاران  هدف  و  راه  اینکه 
کمک به رفع مشکلات جامعه و مردم است، گفت: در 
زمان بحران نقش رسانه ها بسیار پررنگ است و هر جا 
که خبرنگاران مأموریت جمعیت را می دانستند کمک 

کردند تا ما به اهداف خود نزدیک تر شدیم.
خبرنگاری  اگر  داد:  ادامه  فارس  مدیرعامل هلال احمر 
در زمان بحران توجه نداشته باشد که چگونه مطالب را 
بیان کند به طور حتم باعث بروز مشکلات برای مردم 

می شود.
شیراز  پزشکی  علوم  هماهنگی  با  شد:  یادآور  جعفری 
و رسانه ها می توانیم کارهای کارشناسی دقیقی را انجام 

دهیم تا کمک های مؤثرتری داشته باشیم.
به  این جمعیت  از کمک  فارس  مدیرعامل هلال احمر 
شهرستان فلوج سیستان و بلوچستان خبر داد و افزود: 2 
کامیون آب تحت عنوان »نذر آب« به این شهرستان 
حال  در  هم  دیگر  کامیون   2 و  شده  ارسال  تاکنون 

آماده سازی و ارسال است.

خیریه  موسسه  مدیرعامل 
و  خیر  مردم  از  شیراز  نرجس 
در  خواست  فارس  نیکوکار 
احداث مرکز شماره دو موسسه 
خیریه نگهداری کودکان معلول 

جسمی و ذهنی را یاری کنند.
خدیجه  خبری/  سرویس 
غضنفری: هدایت بهاءالدینی با 
اشاره به اینکه در موسسه خیریه 
نرجس شیراز 250 معلول جسمی 
که  می شود  نگهداری  ذهنی،  و 
یک صد نفر آن ها مازاد هستند، 
فرد  هر  نگهداری  هزینه  گفت: 
تا  بین 25  مرکز  این  در  معلول 
30 میلیون ریال است که بخشی 
تأمین  خیرین  توسط  آن  از 

می شود.
خیریه  موسسه  مدیرعامل 
نرجس شیراز ادامه داد: بسیاری 
واسپاری  برای  خانواده ها  از 
فرزندان خود به موسسه در نوبت 

هستند.

مرکز  احداث  هزینه  بهاءالدینی 
 60 را  شیراز  نرجس  دو  شماره 
میلیارد ریال عنوان کرد و افزود: 
نگهداری  خیریه  مرکز  این 
کودکان معلول جسمی و ذهنی 
در شهر صدرا با ظرفیت 150 تا 

200 نفر احداث می شود.
بچه هایی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
که دارای بهره هوشی بالا هستند 
بتوانند  تا  می دهیم  آموزش  را 
جامعه  وارد  و  کنند  پیدا  کار 
 2 تاکنون  شد:  یادآور  شوند، 
شده  راه اندازی  مسکن  واحد 
کمک  خیرین  اگر  که  است 
کنند، 14 واحد 50 تا 70 متری 
در کنار مرکز ساخته می شود تا 
این گونه افراد وارد جامعه شوند.

در  اقتصادی  مشکلاتی  به  وی 
جامعه اشاره کرد و افزود: برخی 
کمک  پیش ازاین  کارخانجات 
توانایی  اکنون  اما  می کردند؛ 

کمک به این مرکز را ندارد.

فرمانده انتظامی شهرستان کازرون 
سال   ۳۰ پاداش  و  اجر  گفت: 
بازنشستگان  شبانه روزی  خدمت 

این نیرو بی پاسخ نخواهد ماند.
علیرضا  عکس/  و  خبر  گروه 
گلچین و علی گلچین: به مناسبت 
)ع(  جواد  امام  شهادت  سالروز 
محفل انس و الفت با بازنشستگان 
نیروی انتظامی کازرون با حضور 
شهرستان  این  انتظامی  فرمانده 
رئیسی  عبادی نژاد،  سرهنگ 
و  بازنشستگان  کانون  مسئول 
جمعی از خانواده های این عزیزان 

در تالار خلیج فارس برگزار شد.
رئیس  رئیسی  ابتدا  محفل  این  در 
کانون بازنشستگان انتظامی ضمن 
و  حاضرین  به  خوش آمدگویی 
)ع(  جواد  امام  شهادت  تسلیت 
طی سخنانی کوتاه عنوان داشت: 
بازنشستگان  الفت  و  انس  محفل 
قرار بود در قالب اردوی یک روزه 
هوای  باوجود  ولی  شود؛  برگزار 
که  نشدیم  موفق  تابستان  گرم 
این طرح را اجرا کنیم و در حال 
در یک شب  موفق شدیم  حاضر 

نورانی آن را برگزار کنیم.
انتظامی  بازنشستگان  تعداد  وی 
کل شهرستان را در مجموع 1400 

تن خواند.
فرمانده انتظامی شهرستان کازرون 
 30 پاداش  و  اجر  داشت:  عنوان 
شما  شبانه روزی  خدمت  ساله 
و  ماند  نخواهد  بی پاسخ  عزیزان 
جایگاه  از  خدمات  این  مطمئناً 

معنوی بالایی برخوردار است.
نیروی  در  خدمت  افزود:  وی 
در  چه  و  حال  در  چه  انتظامی 
گذشته بسیار سخت و دشوار بوده 
و هم اکنون هم سخت تر از دوران 
به طوری که  است  شده  گذشته 
مورد  را  ایران  ملت  همه  دشمن 

هدف خود قرار داده است و سعی 
بر این دارد که بستر جنگ را در 
و  کند  پیاده  مختلف  قالب های 
می کنند  طراحی  آنان  که  جنگی 
جنگ توپ و تانک نیست؛ بلکه 

جنگ خاموش است.
فضای  درخصوص  همچنین  وی 
عنوان  آن  آسیب های  و  مجازی 
رفتارهای  مراقب  باید  ما  داشت: 
فرزندانمان باشیم که برخی مواقع 
دارند  فعالیت  مجازی  فضای  در 
و  رفتاری  آسیب های  دچار  تا 

کرداری نشوند.
پیش  مشکلات  مسئول  مقام  این 
روی کشور ازجمله عدم برخورد 
مهم  معضلات  را  مالی  فساد  با 
داشت:  عنوان  و  دانست  کشور 
باعث  متأسفانه  مسائلی  چنین 
مسئولان  به  عمومی  اعتماد  عدم 
می شود؛  مردم  شدن  دلسرد  و 
ولی در قبال همه مشکلات صبر 
که  است  استقامت  و  حوصله  و 

حلال مشکلات خواهد بود.
روشنگری  عبادی نژاد  سرهنگ 
دیگر  یکی  را  بصیرت افزایی  و 
چنین  با  مقابله  راهکارهای  از 
از  گفت:  و  دانست  مشکلاتی 
عزیزان  شما  تک تک  وجود 
و  استفاده خواهیم کرد  بازنشسته 
در  موفقیت  راز  می دانیم  را  این 
تصمیم گیری درست آغاز می شود 
است  تجربه کسب کردن  از  که 
که شما آن را در طول دوران 30 
سال خدمت تان طی کرده اید و در 
در  که  را  راهی  چراغ  شما  کنار 
روشن تر  دارد  قرار  راه مان  مقابل 

از همیشه خواهیم کرد.
محفل  این  پایان  در 
و  مشکلات  ارائه  با  بازنشستگان 
مشکلات  حل  درخواست هایشان 

اساسی را خواستار شدند.

مدیرعاملهلالاحمرفارس:
هدف ما و خبرنگاران 

مشترک است

مدیرعاملموسسهخیریهنرجسشیراز:
 نیازمند کمک خیرین برای احداث 
مرکز شماره دو خیریه نرجس هستیم

فرماندهانتظامیکازرون:
پاداش 30 سال خدمت بازنشستگان نیروی 

انتظامی بی پاسخ نمی ماند
مردم  بین  امید  روح  دمیدن  را  خبرنگار  رسالت  کازرون  انتظامی  فرمانده 

دانست.
گروه خبر و عکس/ علیرضا گلچین و علی گلچین: به مناسبت فرارسیدن 
اجتماعی  معاونت  حوزه  صارمی،  شهید  شهادت  سالروز  و  خبرنگار  هفته 
انتظامی شهرستان کازرون اقدام به برگزاری آئین تجلیل از خبرنگاران و 

اصحاب رسانه کرد.
این آئین با حضور سرهنگ عبادی نژاد فرماندهی منطقه انتظامی، سرهنگ 
پیشگیری،  پلیس  ساسانی پور  سرهنگ  فتا،  پلیس  رئیس  زاده  محمدی 
سرهنگ خسروانی فرمانده عملیات منطقه، سرگرد بهروزی ستاد فرماندهی، 
اصحاب  و  خبرنگاران  از  جمعی  و  اجتماعی  معاون  نیک زاد  سرهنگ 

مطبوعات در سالن جلسات منطقه انتظامی شهرستان کازرون برگزار شد.
هفته  تبریک  عرض  ضمن  شهرستان  این  انتظامی  فرمانده  آیین  این  در 
امام جواد )ع( طی سخنانی عنوان  به مناسبت شهادت  خبرنگار و تسلیت 
شده  طراحی  دشمنان  توسط  نرم  جنگ  پیچیده  فرایند  امروزه  داشت: 
با ما وجود  تنگاتنگ اصحاب رسانه و خبرنگاران  تقابل  به طوری که اگر 
نداشته باشد بسیار عقب می رویم و شما خبرنگاران طلایه دار و پرچم داران 

جبهه آگاهی جامعه هستید.
عنوان  سایبری  حملات  درخصوص  دشمنان  هجمه های  به  توجه  با  وی 
دیگر  یکی  محلی  نابه سامانی ها و شورش های  از  متأسفانه حمایت  داشت: 
از توطئه های دشمنان است که تبدیل به ابزاری برای دشمنان شده و این 
خبرنگاران هستند که می توانند با درج واقعیات با صداقت گفتار، دمیدن 

روح و امید و صبر و شکیبایی را درون مردم بیشتر شکوفا کنند.
عضو شورای تأمین این شهرستان همچنین با اشاره به مشکلات به وجود 
که  بدانند  مردم  به یقین  کرد:  خاطرنشان  اقتصادی  زمینه های  در  آمده 
مهم ترین جنگ در حال حاضر جنگ روانی تحریم اقتصادی است که ما 
باید با هوشیاری و توجه به منویات مقام معظم رهبری در کنار هم در برابر 

مشکلات کمر خم نکنیم.
عبادی نژاد ارتقای امنیت و تعامل با مردم را در نیروی انتظامی جزء یکی 
رسالت  که  همچنان  داشت:  عنوان  و  خواند  نیروها  رسالت های  از  دیگر 
این  با  تاکنون  هم  ما  است  مردم داری  و  امانت داری  خبرنگاران صداقت، 
عزیزان و در کنار مردم بوده ایم و رعایت اصل خویشتن داری را سرلوحه 
کار اصلی خود قرار داده ایم؛ ولی اگر در جامعه عده ای قصد داشته باشند 
بیندازند همواره دستگاه های  امنیت و آرامش مردم شهیدپرور را به خطر 
را  قانونی  و  لازم  برخوردهای  مقررات  و  قوانین  برابر  و ضابطین  قضایی 

خواهند کرد.
سپس رئیس پلیس فتا سرهنگ محمدی زاده ضمن تبریک هفته خبرنگار 
درخصوص اهمیت فضای مجازی عنوان داشت: متأسفانه امروزه سایت های 
معاندین و منافقین در کشور قصد دارند مردم را از طریق فضای مجازی 
ناامید کنند، به طوری که اخیراً در حوادث برخی از نقاط کشور، منافقین سعی 
داشتند با بزرگ نمایی حوادث اخیر کازرون مجدداً دست به فراخوان هایی 
در فضای مجازی بزنند که خوشبختانه با هوشیاری و همکاری مردم و پلیس 

فتا این توطئه ها کاملًا خنثی و برملا شد.

و  گفتار  با  را  مردم  کرد:  خاطرنشان  خبرنگاران  به  خطاب  همچنین  وی 
دچار  خدای ناکرده  تا  کنید  هوشیار  مجازی  فضای  به  نسبت  نوشته هایتان 

آسیب های اجتماعی و یا حتی سرقت های مالی و... نشوند.
در حاشیه های این آئین خبرنگاران نقطه نظرات خود را پیرامون امنیت و 
مسائل اجتماعی مطرح کردند که پس ازآن فرماندهان پلیس های تخصصی 

که در جلسه حضور داشتند به سؤالات پاسخ دادند.
انتظامی شهرستان کازرون و حوزه معاونت  از جانب فرماندهی  پایان  در 
هدایایی  و  سپاس  لوح  با  جلسه  در  حاضر  خبرنگاران  از   اجتماعی، 

تقدیر شد.

خبرنگارانی  خبرنگار گفت:  روز  گرامیداشت  آئین  در  کازرون  شهردار 
که از همه چیز خود می گذرند همیشه با سختی و مشقت در میدان مانده اند.

و  گلچین  علی  کشاورز،  داود  حبیبی،  منوچهر  عکس/  و  خبر  گروه 
عمومی  روابط  خبرنگار  روز  فرارسیدن  مناسبت  به  گلچین:  علیرضا 
شهرداری کازرون با همکاری شهردار و اعضای شورای شهر اقدام به آئین 

تجلیل از خبرنگاران و اصحاب مطبوعات کرد.
هفته  تبریک  عرض  ضمن  ابتدا  آیین  این  در  کازرون  شهردار  باقری 
خبرنگار طی سخنانی عنوان داشت: امیدواریم بتوانیم با کمک و نیت خیر 
و قلم های خبرنگاران نقاط ضعف شهرداری دیده و رفع شود، به طوری که 
مدیریت در شهرداری با مدیریت انتصابی در دستگاه های دولتی متفاوت 
است و مدیریت شهری وقتی موفق است که بتواند از ظرفیت ها بهره گیری 

کند. 
آن  از  باید  شهرداری  که  ظرفیت هایی  مهم ترین  از  یکی  افزود:  وی 
بهره گیری نماید، ظرفیت خبرنگاران و رسانه هاست همچنان که کازرون 

به عنوان شهرستان پیشرو در عرصه رسانه شناخته شده است.
وی عنوان داشت: معتقدم نشست و جلسات با اصحاب رسانه باید مستمر 
رسانه  عزیزان  با  جلسه  سه  تاکنون  بنده  ورود  بدو  از  به طوری که  باشد؛ 
داشته ایم و خوشبختانه با حضور خبرنگاران سعی نموده ایم بهترین خدمت 
به مردم و نظام را در شهر کازرون که در خور شأن مردم است پیاده و 

اجرا کنیم.
شهردار کازرون اضافه کرد: با توجه به اینکه رسانه مهم ترین ابزار کار 
فرهنگی است؛ ولی از آن هیچ استفاده ای نمی کنند و فرهنگ که بهترین 
بستر توسعه اقتصاد و بهبود وضعیت اقتصاد است مغفول مانده و در حد 
شعار و همایش به آن پرداخته شده که این حلقه مفقوده فقط با کمک 

رسانه می تواند در جامعه جاری و ساری شود.

از  یکی  امروز  داشت:  عنوان  حاشیه نشینی  مسائل  درخصوص  باقری 
که  است  حاشیه نشینی  پدیده  شود،  پرداخته  آن  به  باید  که  مسائلی  این 
فرهنگی  و  خدماتی  برنامه های  گذشته  ماه   10 در  شهرداری  خوشبختانه 
اقتصادی  مشکلات  وجود  علیرغم  ولی  داشته؛  حاشیه نشین ها  برای  خوبی 
پیش آمده تاکنون کارها با سرعت انجام گرفته و در حال حاضر کارهایی 

که امروز انجام می شود، در حد دست گرمی است.
عنوان  کازرون  در  سرمایه گذاران  حضور  درخصوص  مسئول  مقام  این 
داشت: متأسفانه حوادث اخیر کازرون باعث شد تا درآمد شهرداری صفر 
شود چون سرمایه گذارها با مشاهده چنین مشکلات امنیتی کنار کشیدند 
امنیت  که  گرفت  نتیجه  می توان  و  نبود  شهروندی  هیچ  نفع  به  این  که 

مهم ترین زمینه حضور سرمایه گذار است.
شهردار کازرون همچنین نسبت به خدمات ارزشمند به مردم خاطرنشان 
و  اتحاد  با  است پس  بسته شده  به خدمت رسانی  آبرویش  کرد: شهردار 
همبستگی می توانیم خدمت به مردم کنیم و کازرون را به جایگاه اصلی 
آن برسانیم و اگر کسی راه اشتباه را ببیند و به ما یادآوری نکند، خیانت 

کرده، برای همین است که حرف رسانه ها را با جان ودل می خریم.
وی ادامه داد: ما نباید سرگرم مسائل داخلی و حاشیه ای شویم و مسائل مهم 
را روی زمین بگذاریم چون خبرنگارانی که از همه چیز خودشان می گذرند 
همیشه با سختی و مشقت پای میدان مانده اند و ما هم باید همچنین باشیم.

سپس رئیس شورای شهر کازرون ضمن گرامیداشت روز خبرنگار طی 
گلایه هایی  اخبار  به موقع  انتقال  مسیر  در  هرچند  داشت:  عنوان  سخنانی 
به  نسبت  مردم  اینکه  و  نبوده ایم  بی بهره  خبرنگاران  وجود  از  اما  داریم، 
وقایع روز مطلع باشند، ارزشمند است و فرصت واکنش به موقع را برای 

مردم فراهم می کند.
روزبهی درخصوص رسالت خبرنگاران گفت: امانت داری و انتقال به موقع 

از  از هرگونه حاشیه سازی می تواند کمک کند همه مردم  با پرهیز  خبر 
محتوای خبر بهره کافی را ببرند.

وی افزود: خبررسانی بر اساس شاخصه های واقعی آن، مانع از فرصت سوزی 
است و عامل موفقیت رسانه های مختلف شهرستان، پرداختن به اصل خبر 
است و به همین دلیل بیشترین مخاطبان را دارند و اگر این رویه ادامه دار 

باشد، حمایت مردمی هم همواره همراهشان خواهد بود. 
نباید  و  است  آینده  و  افق ها  به  پرداختن  خبرنگاران،  دیگر  مهم  رسالت 

دچار روزمرگی شوند.
و  خبرنگاران  که  مباحثی  مهم ترین  از  یکی  مسئول  مقام  این  پایان  در 
اصحاب رسانه باید موردتوجه قرار دهند را رصد تحولات اجتماعی دانست 
به یک  استمرار چه چیزهایی  ببینیم تکرار و  باید  ما  و خاطرنشان کرد: 

فرهنگ خوشایند یا ناخوشایند تبدیل می شود که بر آن استوار بمانیم.
در پایان توسط شهردار کازرون و اعضای شورای شهر از خبرنگاران و 

اصحاب رسانه با هدایا و لوح سپاس تجلیل به عمل آمد.

فرماندهانتظامیکازرون:

دمیدن روح امید بین مردم رسالت یک خبرنگار است

شهردارکازرون:

خبرنگاران با پذیرش سختی ها به میدان آمده اند

نظر گرفته ایم،  در  تسهیلاتی که  با  فرهنگی شیراز گفت:  و  تاریخی  منطقه  شهردار 
محلات  و  شهر  این  فرهنگی  تاریخی  بافت  به  اصیل  شیرازی های  می کنیم،  تلاش 

اجدادی خود بازگردند.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: هادی شهدوست شیرازی  در جمع خبرنگاران 
بافت  احیای  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  و  شهردار  جدید  رویکرد  با  اینکه  بیان  با 
این است  این منطقه  برنامه ریزی هاست، گفت: تلاش ما در  تاریخی شیراز سرلوحه 
که دوباره مردم به این بافت قدیمی شهر باز گردند و حس تعلق به آن داشته باشند.

که  می کند  تلاش  شیراز  فرهنگی  تاریخی  منطقه  شهرداری  اینکه  به  اشاره  با  وی 
شیرازی های اصیل به بافت تاریخی برگردند، افزود: بیش از 150 پروژه سرمایه گذاری 

در بافت تاریخی منطقه 8 شهرداری شیراز در حال انجام است.
وی رویکرد این بسته های سرمایه گذاری را اقامتگاه های سنتی، فضاهای شهری، کافه 

عکاسی، احداث گالری تخصصی، هتل سنتی، کافی شاپ و کافه کتاب برشمرد.
شهردار منطقه 8 شهرداری شیراز افزود: هرکسی در این منطقه که یک بافت تاریخی 
محسوب می شود، بخواهد مجوز مسکونی بگیرد برابر با ضوابط طرح تفصیلی پروانه 
رایگان داده می شود. شهدوست ادامه داد: برای تأسیسات گردشگری در بافت تاریخی 

شیراز نیز پروانه رایگان صادر می شود.
بر سرمایه گذاری هایی است  ما مدیریت  از سیاست های  اینکه یکی  به  اشاره  با  وی 
که در این منطقه انجام می شود، افزود: در محله سنگ سیاه امسال فاز نخست محله 
هنرمندان راه اندازی می شود که احتمالًا با حضور جمعی از هنرمندان مطرح مدیریت 
خواهد شد. وی با اشاره به اینکه در بافت تاریخی 2 گذر هنر در حال طراحی است، 
گفت: درگذر هنر سعی می کنیم هنرمندان خوب کشورمان حضور پیدا کنند و نقاشی 

دیواری نیز ترسیم خواهد شد.
در سال  تاریخی  احیای 7 گذر  از  شیراز  فرهنگی شهرداری  تاریخی  منطقه  شهردار 
جاری خبر داد و افزود: این گذرها شامل هفت پیچ، ایل باغ، سرای مشیر، گذر سنگ 
همکاری  نیازمند  آنها  جدارسازی  و  احیای کف سازی  برای  که  نظام  نصیر  و  سیاه 

دستگاه های خدمات رسان هستیم.
فرهنگی  و  تاریخی  منطقه  در  خدمات رسان  دستگاه های  همه  داد:  ادامه  شهدوست 
شهرداری شیراز سهمی در اصلاح و احیای این بافت داشته باشند و به ما کمک کنند.
وی به کارگروه بافت تاریخی اشاره کرد و افزود: درگذشته این کارگروه فعال بود 
اما متأسفانه چند سال فعالیتی ندارد و طی نامه ای که شهردار شیراز به استاندار فارس 

نوشته درخواست راه اندازی مجدد این کارگروه شده است. 
تاریخی  بافت  این  در  فالوده شیرازی  برگزاری جشنواره  از  منطقه 8 شیراز  شهردار 
خبر داد و افزود: به زودی این جشنواره راه اندازی می شود؛ زیرا معتقدیم قبل از اینکه 

دیگران داشته های ما را به نام خودشان ثبت کنند ما این کار را انجام دهیم.
وی از شناسایی 14 محله جمع آوری ضایعات در این منطقه خبر داد و افزود: تاکنون 

دو محل پلمپ شده و امیدواریم مابقی هم به زودی جمع آوری شود.
وی با اشاره به اینکه طرح بازنگری طرح تفصیلی که ضوابط طرح آن مصوبه شده 
و  است  مانده  مختلف  کارگروه های  در  آن  طرح  سال  یک  از  بیشتر  افزود:  است، 

موافقت اصولی آن را گرفته ایم.
وی به دوخانه تخریب شده پشت حرم شاه چراغ )ع( اشاره کرد و افزود: در شورای 
تأمین شیراز تصمیم گرفته شده که میراث فرهنگی و گردشگری فارس با بودجه در 

نظر گرفته شده عین همین دوخانه تخریب  شده در بافت را احداث کند.
وی در پایان افزود: این بافت مشکلات زیادی دارد که نشأت گرفته از بی توجهی های 
سال های گذشته بوده است که ما باید دوباره نشاط و امید را خصوصاً در بافت تاریخی 

به وجود آوریم.
وی درخصوص کاهش آسیب های بافت نیز بیان کرد: معضلات ایجادشده در بافت 
ریشه در سال ها بی توجهی به آن دارد و ما در جهت تغییر نگرش به بافت و ایجاد 

نشاط و امید تلاش می کنیم.

شهردارمنطقهتاریخیوفرهنگیشیراز:

شیرازی های اصیل را به بافت تاریخی فرهنگی این شهر بازمی گردانیم
انجام ۱۵۰ پروژه سرمایه گذاری در بافت تاریخی فرهنگی


